
1-es kérdés a név a 2-es pedig az email cím volt. 

















 18. Egyéb észrevétel, javaslat

- Szakkönyvek nagyobb volumenű esetleges árusítása a konferencia alatt
- Fogadás vhol máshol mint a szutyi Marinában.
- Korábban Tagore-sétány futást szerveztem
- Sztár előadó témája a döntő a plenáris szekcióhoz
- Jó ötlet az új helyszín
- Szakdolgozóknak nagyobb terem biztosítása!
- Klimatizàció megoldàsa
- Érdekes lenne egy interdiszciplinaris workshop, ahol a kardiovascularis beteg 
kardiologian kivuli kezeleserol es egyéb problemakrol tehetnenk fel kerdeseket esetleg 
esetbemutatok
- A bicikliprogram sor résztvevőt vitt ki a Pfizer szimpoziumról. Drága fellépők a Helka 
bárban komoly költségnövelők, kerülendő luxus, a gyógyszeripar fizeti!
- Ha lehet NE maradjon el a tekerés továbbra se :)
- Kerékpár kölcsönzés szuper ötlet volt!
- Hiányoltam könyvesboltok/könyvkiadók, pl.Medicina, részvételét.



 18. Egyéb észrevétel, javaslat

- A pénteki vacsora zsúfolt, évek óta tülekedés van az ételért, nehéz jó helyet találni leülni
- Igazi öröm, hogy végre otthagyjuk ezt a sportcsarnokot. A parkolás idén még inkább 
HORROR volt!
- A Gottsegen terem sokszor kicsinek bizonyult az ott lévő szekciókhoz!
- több interaktivitást, esetmegbeszélést, hot sessiont
- sok tehetséges kolléga van, 1 szekcio-1 elnök, nem kellene rohangászni
- Több program Szerdán és kevesebb párhuzamos program.
- focus szekciókat is javaslok, lásd ESC Congr.
- Az EKG kvízhez nagyobb vetítőfelület kell és jobb időpontban kell tartani egy nagyobb 

teremben.
- Az élő poszter szectio jobb szervezéssel nagyobb figyelmet érdemelne
- MKT kongresszusi App WP-ra nem volt elérhető
- A konferencia helyszínén jó időben igen meleg volt, megfontolandó lenne légkondik

működtetése vagy új helyszín keresése. Csütörtökön több hasonló témájú előadás volt 
párhuzamosan, ezzel szemben pénteken gyermekkardiológia, szakdolgozói szekció és 
szívsebészet volt párhuzamban. Ez utóbbiakból kellett volna csütörtökre áttenni, mert 
ezekre és a felnőtt kardiológiai témákra úgyis más közönség megy be.
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Jó ötlet a kongresszus partra visszahelyezése Kerékpározás mellett közös futást is be 
lehetne iktatni
- ebédszünet legyen minimum fél óra
- A kongresszusi helyszín is évről évre egyre szűkösebb (nem ártana új helyszínt keresni), 
de a parkolás az egyszerűen botrányos. ezt MINDENKÉPPEN kulturáltan rendezni kellne. 
A csütörötöki korai kezdés következtébenm a kongresszszus gyakorlatilag nem lett 
rövidebb, hiszen meg kellett érkezni már szerda délután.
- tovább erősíteni az egyéni eredmények bemutatását, a nívós munkacsoporti 
szimpóziumok megtartását, az esetbemutatásokat és a cégektől elsősorban 
gyógyszerfüggetlen továbbképző szimpóziumok megtartását kérni, valamint a nézetek 
ütköztetésére VITA (debate) szükséges lenne
- Nagyon sok a párhuzamos szekció, ezért nem lehet mindegyiken részt venni, ami 
érdekelne. Az interaktív konferencia jó ötlet, kár, hogy windows rendszerre nem lehet 
alkalmazni.
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- Az emeritus kardiológusok programját szombet késő délutánról közkivánatra pénteken 
szeretnénk délben, vagy délután.
- sok a csuszás,nincs szünet,egymásba érnek a programok,az üléselnököknek be kellene 
tartatni az előadásra kijelölt időt
- szerdan legyen a megnyito
- Ismételten zavaró volt, hogy az -egyébként igen népszerü - EKG kviz kicsi teremben kapott 
helyet. Itt sok érdeklődő a fal mellett álldogálva kellett, hogy meghalgassa az előadásokat ill. 
részt vegyen a kvizben. Sokan a zsúfoltság miatt éppen csak benéztek a terembe..Másik
probléma az, hogy nagyobb kivetítőt is igényelt volna ez a szekció. (A hullámok pontosabb 
meglátása miatt.) Az évek óta népszerü, akár oktatásnak is nagyon hasznos szekció 
megérdemelhetné a megfelelőbb körülményeket..
- Nagyobb hangsúly tennék az alapkutatásra, pl. az ebebedszüneti alapkutatásés gyakorlati 
alkalmazott előadás ebéddel,un. lunchbox-al egyekötve mint külföldön szokas
- Hosszabb viták, megbeszélések kívánatosak lennének
- a legjobb, engem érdeklő előadások mindig egy időben, más szekcióban zajlanak. Így 
valamelyikről mindig lemaradok. Az új appot a Microsoft Nokia Lumia Áruházban is meg 
kellene jelentetni. Nokiás vagyok.
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- Szervezzük meg, hogy minden magyar állampolgár tanuljon meg újraéleszteni...
- Az előadások kerüljenek fel az MKT honlapjára, ahol a belépési kódunkkal megnézhetjük 
őket. Sajnos sok előadásról maradtam le a párhuzamos programok miatt. köszönettel
- Az APP használatával kapcsolatban megjegyzem, hogy megfelelő wifi lefedettség a 
kongresszus területén, így az applikáció csak saját mobil internet segítségével volt 
müködőképes.
- más kongresszusi helyszín (tornaterem hangulat csökkentése), program kiírása a termeknél, 
Windows mobil app, jobb helyszín a péntek esti fogadásnak


